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PROTOKÓŁ  Nr XV/2016 

z przebiegu XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 28 stycznia 2016 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Zastępcę Burmistrza, Panią Anetę 

Nawracała Skarbnik Gminy, kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli mediów 

oraz pozostałych przybyłych gości i otworzył obrady XV sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku  

o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, że na sali obecnych jest 11 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 

załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Andrzej Budych 

Wioleta Muszyńska 

Wojciech Półtorak 

Maciej Szulc 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Henryka Budycha (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Henryka Budycha funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 11 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Henryk Budych. 

  

Na salę obrad przybył  Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Budych. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 12 radnych. 

 

Do pkt.3. 

 

Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji  

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
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7.  Interpelacje i zapytania 

8. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do  

     końca 2020 roku, w tym informacja z wykonania wydatków majątkowych za 2015 rok 

9.   Podjęcie uchwał: 

    a)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1) 

    b)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Świebodzin w formie dotacji  

         celowej w 2016 roku (projekt nr 2)  

   c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

        Wytrzeźwień w Raculi w 2016 r. (projekt nr 3)   

  d)  w sprawie przekazania skargi z dnia 06.01.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

      organowi właściwemu do jej rozpatrzenia (projekt nr 4) 

10. Odpowiedzi na interpelacje  

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Na salę obrad przybył radny Wojciech Półtorak. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 13 radnych. 

 

Pan Wiesław Czyczerski zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dwóch 

dodatkowych projektów uchwał. Burmistrz Zbąszynka wyjaśnił przyczyny wprowadzonych 

zmian. Zaproponowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji  

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do  

     końca 2020 roku, w tym informacja z wykonania wydatków majątkowych za 2015 rok 

9.   Podjęcie uchwał: 

    a)  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1) 

    b)  w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Świebodzin w formie dotacji 

          celowej w 2016 roku (projekt nr 2)  

   c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

         Wytrzeźwień w Raculi w 2016 r. (projekt nr 3)   

  d)   w sprawie przekazania skargi z dnia 06.01.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku 

        organowi właściwemu do jej rozpatrzenia (projekt nr 4) 

   e)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  

        przestrzennego wsi Chlastawa (projekt nr 5) 

   f)   w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  Gminy Zbąszynek  do  wspólnej realizacji  

         z Gminą Świebodzin projektu  pn. „Podniesienie jakości kształcenia ogólnego poprzez  

         doposażenie gminnych jednostek oświatowych w niezbędny sprzęt dydaktyczny w  

         Gminach Świebodzin i Zbąszynek” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  

          LUBUSKIE 2020 (projekt nr 6) 
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10. Odpowiedzi na interpelacje  

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Do pkt. 4 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt. 11 porządku 

obrad. 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  /Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Na salę obrad przybyła radna Wioleta Muszyńska. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 14 radnych. 

 

 

Do pkt. 6 

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. /Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

 

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym. /Informacja z działalności referatów UM w okresie od 22 grudnia 2015 r. do 

27 stycznia 2016 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt. 7 

 Interpelacje i zapytania  

 

Pan Marek Pych zapytał o to w jakich obszarach funkcjonalnych pozostała Gmina 

Zbąszynek i jakie są możliwości pozyskania środków z RPO, Lubuskie 2020. Radny chciał 

wiedzieć również czy projekt przebudowy ul. Małej w Dąbrówce Wlkp. jest już gotowy. 

Ponadto Pan Marek Pych zapytał o etapy śledztwa w sprawie Wexpoolu, a tym samym 

zaapelował o przygotowanie apelu do parlamentarzystów, który zawierałby ogólne zapisy 
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mające na celu zmianę prawa regulującego zasady powstawania sortowni śmieci, m.in.:  

w oparciu o różę wiatrów, odległość od domów i ujęć wody. 

 

Pani Beata Żelechowska w imieniu mieszkańców Zbąszynka poprosiła o zamieszczanie na 

stronie internetowej urzędu dokumentów (takich jak np. Strategia Rozwoju Gminy 

Zbąszynek), które są podejmowane przez Radę Miejską. Radna zaznaczyła, że usytuowanie 

ww. informacji w jednej zakładce wpłynęło by na przejrzystość strony i ułatwiło dostęp do 

ww. danych. 

Ponadto radna ponownie zaapelowała o ograniczenie wjazdu samochodów ciężarowych na 

ul. Krótką w Zbąszynku. 

 

Pan Jerzy Wolny podziękował Burmistrzowi Zbąszynka za wyjaśnienie sprawy wspólnoty 

mieszkaniowej (ul. Wojska polskiego 10-12). Radny zapytał czy istnieje możliwość 

zachowania części chodnika, która w związku zaistniałą pomyłką musi zostać rozebrana? 

 

Do pkt. 8  

 

Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek obowiązującej do  

końca 2020 roku, w tym informacja z wykonania wydatków majątkowych za 2015 rok 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że ww. temat został szczegółowo omówiony przez 

Burmistrza Zbąszynka na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady w dniu 20.01.2016 r. 

Następnie wyświetlona została prezentacja multimedialna zawierająca skrót najważniejszych 

informacji dotyczących realizacji poszczególnych elementów Strategii Rozwoju Gminy 

Zbąszynek za rok poprzedni. 

/Przedmiotowa prezentacja multimedialna stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Podsumowując całość zagadnienia Pan Wiesław Czyczerski wspomniał o zadaniach, 

których nie ujęto w ww. prezentacji, w tym m.in. o: modernizacji stadionu miejskiego, jeziorka 

koźlarskiego jak również o modernizacji dróżki pomiędzy ul. Wąską a ul. Warszawską  

w Zbąszynku oraz odnowie nawierzchni jednej z dróg w Rogozińcu. 

 

Przewodniczący Rady podziękował radnym i przedstawicielom samorządu za wspieranie 

działań zmierzających do rozwoju Gminy Zbąszynek. 

 

Do pkt. 9  

    

               Podjęcie uchwał 

a. 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok (projekt nr 1), 

uwzględniając jednocześnie poprawki wprowadzone od czasu wspólnego posiedzenia 

komisji. 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 
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stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/1/2016  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok. 

 W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XV/1/2016 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zbąszynek na 2016 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Gminy Świebodzin w formie dotacji celowej w 2016 roku (projekt nr 2). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska 

Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/2/2016 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Świebodzin w formie dotacji celowej  

w 2016 roku.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XV/2/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Świebodzin w formie 

dotacji celowej w 2016 roku została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2016 r.  

(projekt nr 3). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska 

Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/3/2016 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby 

Wytrzeźwień w Raculi w 2016 r. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XV/3/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na 

utrzymanie Izby Wytrzeźwień w Raculi w 2016 r. została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/. 
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d. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przekazania skargi  

z dnia 06.01.2016 r. na działalność Rady Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej 

rozpatrzenia (projekt nr 4). 

Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo z projektem uchwały na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/4/2016 

w sprawie przekazania skargi z dnia 06.01.2016 r. na działalność Rady Miejskiej  

w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpatrzenia.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XV/4/2016 w sprawie przekazania skargi z dnia 06.01.2016 r. na działalność Rady 

Miejskiej w Zbąszynku organowi właściwemu do jej rozpatrzenia została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chlastawa 

(projekt nr 5). 

Następnie Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się 

szczegółowo z projektem uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych, przedstawił 

stanowiska Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Radny Jacek Woźny wyraził niezadowolenie z faktu, że w pobliżu jeziorka koźlarskiego 

planuje się utworzenie strefy przemysłowej. 

Pan Marek Pych poinformował o podobnych wątpliwościach mieszkańców Dąbrówki Wlkp. 

Radny zapytał o to co powstanie w ww. miejscu i kto zapłaci za zmianę planu. 

W odpowiedzi Burmistrz Zbąszynka poinformował, że szczegóły w przedmiotowym 

zakresie będą konsultowane z firmą IKEA na etapie wyłożenia i zatwierdzania planu.  

Pan Wiesław Czyczerski podkreślił, że będzie to strefa przemysłowa. Biorąc pod uwagę 

lokalizację terenu może zostać on przeznaczony pod potrzeby placu manewrowego dla firmy 

IKEA, ale równie dobrze może powstać tam hala produkcyjna. Burmistrz Zbąszynka 

poinformował, że za zmianę planu zagospodarowania przestrzennego zapłaci Gmina 

Zbąszynek. 

Wobec braku innych pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 10 głosach „za”, 1 głosie „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymujących” podjęła Uchwałę Nr XV/5/2016 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chlastawa.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XV/5/2016 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Chlastawa została podjęta przy 10 głosach 

„za”, 1 głosie „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących”.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 
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Odnosząc się do tematu ww. uchwały Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że jeżeli chodzi  

o zachowanie odległości strefy zabudowy od terenu jeziorka to byłaby ona większa od 

odległości, w której usytuowane są obecnie budynki IKEA po wschodniej stronie. 

 

f) 

 

Burmistrz Zbąszynka przedstawił treść projektu uchwały w sprawie wyrażenia  woli  

przystąpienia  Gminy Zbąszynek  do  wspólnej realizacji z Gminą Świebodzin projektu  pn. 

„Podniesienie jakości kształcenia ogólnego poprzez doposażenie gminnych jednostek 

oświatowych w niezbędny sprzęt dydaktyczny w Gminach Świebodzin i Zbąszynek”  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego LUBUSKIE 2020 (projekt nr 6). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XV/6/2016 

w sprawie wyrażenia  woli  przystąpienia  Gminy Zbąszynek  do  wspólnej realizacji z Gminą 

Świebodzin projektu  pn. „Podniesienie jakości kształcenia ogólnego poprzez doposażenie 

gminnych jednostek oświatowych w niezbędny sprzęt dydaktyczny w Gminach Świebodzin 

 i Zbąszynek” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego LUBUSKIE 2020. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr XV/6/2016 w sprawie wyrażenia  woli  przystąpienia  Gminy Zbąszynek  do  

wspólnej realizacji z Gminą Świebodzin projektu  pn. „Podniesienie jakości kształcenia 

ogólnego poprzez doposażenie gminnych jednostek oświatowych w niezbędny sprzęt 

dydaktyczny w Gminach Świebodzin i Zbąszynek” w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego LUBUSKIE 2020 została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

Obrady sesji opuścił radny Łukasz Szymański. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 13 radnych. 

 

Do pkt. 10 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski. 

Odpowiadając na zapytanie radnego Marka Pycha, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że 

Gmina Zbąszynek utraciła możliwości aplikowania o środki w ramach obszarów 

funkcjonalnych w związku z czym podjęto działania alternatywne i ww. Uchwała Nr 

XV/6/2016 jest tego przykładem. Pan Wiesław Czyczerski po raz kolejny odniósł się do 

sytuacji związanej z możliwościami Gminy w zakresie składania wniosków o środki 

zewnętrzne. Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że Gmina dokłada starań w zakresie 

możliwości pozyskania środków z wielu programów, niemniej jednak wymaga to dokładnej 

analizy. Pan Wiesław Czyczerski zwrócił uwagę na fakt, że niektóre projekty pociągają za 

sobą koszty (np. sporządzenia raportu oddziaływania na środowisko), a nie dają gwarancji 

uzyskania dofinansowania. Odnosząc się do pytania o projekt modernizacji ul. Małej 
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Burmistrz Zbąszynka oznajmił, że będzie on złożony do PROW, ale nie wiadomo czy 

zostanie zatwierdzony. Pan Wiesław Czyczerski wspomniał o obostrzeniach, które 

dyskwalifikują Gminę Zbąszynek na etapie wnioskowania. Są to m.in.: niski wskaźnik 

bezrobocia i wysoki dochód na jednego mieszkańca. Burmistrz Zbąszynka wspomniał 

również o projektach związanych z modernizacją ul. Zielonogórskiej, budową hali sportowej, 

uzbrojeniem terenu na ul. Piotra i Pawła, Jana Pawła II itp. (W związku z dużą ilością innych 

inwestycji, niektóre zadania drogowe mogą zostać na jakiś czas wstrzymane). Pan Wiesław 

Czyczerski podkreślił, że kolejność wykonywania poszczególnych zadań zależy m.in. od 

pojawiających się możliwości dofinansowania. Czasem wpływ na to mają m.in. upływające 

terminy pozwoleń na budowę. 

Odnosząc się do pytania o firmę Wexpool, Burmistrz Zbąszynka podkreślił, że toczy się 

kilka odrębnych postępowań. Sam Burmistrz Zbąszynka występował też w charakterze 

świadka. Z kolei jeśli chodzi o wystosowanie apelu do parlamentarzystów to temat ten 

pozostaje w dalszym ciągu otwarty, niemniej jednak pracownik, który miałby się nim zająć po 

powrocie z choroby ma natłok innych zadań do wykonania. Poza tym początek roku to czas 

szeroko rozumianej sprawozdawczości, która należy wykonać. Na koniec Pan Wiesław 

Czyczerski wspomniał o przygotowanym programie naprawczym, który podpisze, ale po 

przedyskutowaniu z pracownikami urzędu i przedstawicielami Dąbrówki Wlkp.. 

 

Odpowiadając na zapytanie radnej Beaty Żelechowskiej, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, 

że nie można mówić o lepszej przejrzystości strony internetowej, tym bardziej jeśli chodzi  

o Strategię. Niniejszy dokument dostępny jest w menu przedmiotowym pod hasłem: prawo 

lokalne. Poza tym wpisując hasło w zwykłą przeglądarkę system od razu odsyła użytkownika 

do tego adresu.  

Nawiązując do kwestii ul. Krótkiej Pan Wiesław Czyczerski oznajmił, że nie ma możliwości 

ograniczenia wjazdu ciężarówek na tę ulicę, ponieważ jest to droga publiczna. Takie 

stanowisko wyraziła również Komisja przy Starostwie. Burmistrz Zbąszynka poinformował, 

że na drodze publicznej można ewentualnie wprowadzić ograniczenie tonażowe. W ocenie 

Pana Wiesława Czyczerskiego kierowcy ciężarówek korzystają z tej drogi z tego względu, że 

tak prowadzi ich GPS. 

 

Podsumowując swoją wypowiedź Burmistrz Zbąszynka odniósł się do zapytania radnego 

Jerzego Wolnego informując, że chodnik zostanie w części rozebrany, ponieważ kwestia 

przejęcia gruntu i formalności z tym związanych jest procesem czasochłonnym  

i nieopłacalnym. 

 

Do pkt. 11 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części posiedzenia poruszono tematy związane m.in. z możliwością 

pozyskania środków z Urzędu Marszałkowskiego na zabytki sakralne jak również kwestie 

związane z oznaczeniem pomników przyrody na terenie Gminy oraz organizacją ruchu na 

Placu Dworcowym w Zbąszynku. 
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Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który zapoznał radnych z korespondencją, 

która wpłynęła do biura Rady w okresie międzysesyjnym oraz terminami lutowych obrad 

Rady. 

/Informacja nt. korespondencji stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

Pan Jan Mazur ponownie zaapelował do radnych o przekazywanie informacji 

stowarzyszeniom i organizacjom na temat zaprzestania dublowania pism do Burmistrza  

i Przewodniczącego Rady z prośba o dofinansowanie różnego rodzaju przedsięwzięć. 

Przewodniczący Rady skierował również podziękowania do firm, które przekazują żywność 

dla zwierząt zamieszkałych na wysepce jeziorka koźlarskiego. 

 

Na koniec Pan Jan Mazur stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

- za przyjęciem protokołu z XIV zwyczajnej  sesji Rady z dnia 22.12.2015 r. głosowano - 

13  głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół  

z XIV zwyczajnej sesji z dnia 22.12.2015 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 14 

radnych. 

 

Do pkt.12 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1510 zamknął XV 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                             Henryk Budych                                 Jan Mazur 

 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz Zbąszynka 

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 


